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         Kao dugogodišnji sportski radnik, i u poslednje četiri godine kao Predsednik 

Rvačkog saveza Beograda, uvideo sam mnoge probleme sa kojima se susreće rvački 

sport u našem gradu i u državi uopšte. Mnogo toga je učinjeno u predhodne četiri 

godine kako bi se naš sport i status našeg saveza kotirao visoko na lestvicama, 

gradskih i Opštinskih uprava, koje danas imaju totalno drugačiji pogled na naš rad, od 

onog kakav su imali od početka formiranja našeg saveza. Sama činjenica koja na to 

ukazuje, jeste da je budžet saveza od formiranja pa do danas uvećan za oko 7 puta, a 

najviše u poslednje 4 (četiri) godine, kada je naš sport na gradskom nivou ušao i u 

prvu kategoriju sportova i kada smo uspeli da pored redovnih sredstava iz grada, 

dobijemo i sredstva za plate 4 (četiri) naša trenera.  Uradjeno je još puno toga što je 

unapredilo rad RSB-a, ali sve što je uradjeno u predhodne 4 (četiri) godine biće 

iznešeno u izveštaju o radu, tako da se ovde ne bi puno osvrtao na taj deo, jer je ovde 

tema plan rada saveza za naredne 4 (četiri) godine koji treba da sprovedemo. 

        U narednom periodu, koji nam predstoji, radićemo na tome da se pojača rad po 

školama i da omasovimo bazu iz koje će kvalitetnim radom izniknuti novi budući 

šampioni. Kao i do sada radiće se na jedinstvu Beogradskih klubova, jer samo 

zajedničkim radom i složno možemo ići napred u nove pobede. Pored toga što je 

budžet povećan i više od očekivanog za ovaj period, radićemo na tome da još 

povećamo budžet od strane grada, kako bi mogli više da pomognemo radu klubova i 

kako bi još više unapredili rad saveza. Radićemo na tome da pomognemo da klubovi 

RSB-a u svojim lokalnim samoupravama poboljšaju svoj status i da im se dodatno 

opredele odredjena sredstva od sportskih saveza na njihovim Opštinama.  Rvački 

savez Beograda, će svojim klubovima u narednom periodu opredeliti odredjena 

sredstva, koja će biti pribavljena od državnih i gradskih struktura, kao i od sponzora 

za nabavku potrebne opreme, kako bi svi dobili neophodnu opremu za rad i stvaranje 

novih šampiona. Naš rad će se zasnivati i na dobroj saradnji sa Rvačkim savezom 

Centralne Srbije i sa Rvačkim savezom Srbije, kao i sa Rvačkim savezom Vojvodine, 

kroz zajedničke projekte, pripreme sportista, seminare i razne edukacije trenera, 

sudija i svih sportskih radnika, kao i zajedničkim radom u organizacijama velikih 

takmičenja od čega će i RSB ostvariti odredjenu dobit za svoje članove. Zajedničkim 

radom i zalaganjem trudićemo se da iznedrimo još više takmičara koji će se priključiti 

državnoj reprezentaciji u svim uzrasnim kategorijama, koji će kao i njihovi 

predhodnici da nas obraduju izuzetnim rezultatima. Kao i do sada planirano je da 

Beogradski klubovi budu domaćini velikog broja medjunarodnih turnira koje 

sufinasira grad Beograd i da im RSB pomogne u organizaciji za sve šta im je potrebno. 

Radićemo na unapredjivanju Beogradskih sudija u više kategorije, kao i na stvaranju 



novih mladih sudija. U dogovoru sa sudijskom komisijom RSB-a u planu je i nabavka 

odredjene opreme za naše sudije.  Planiramo učešće reprezentacije Beograda na 

mnogobrojnim medjunarodnim pozivnim turnirima u svim uzrasnim kategorijama, 

kao i onih najboljih u sastavu reprezentacije Srbije na velikim medjunarodnim 

takmičenjima . Nakon dobrih rezultata koji su ostvareni u rvanju slobodnim stilom i u 

rvanju za žene, trudićemo se da još više unapredimo ove stilove i da kvalitetnim 

radom pokušamo da i ove Olimpijske stilove približimo rezultatima koje ima 

Grčkorimski stil na našim prostorima. Nećemo zapostaviti ni neolimpijske discipline 

koje su nam u prethodnom periodu donele puno medalja sa velikih takmičenja. 

Radićemo na tome da naši takmičari i u slobodnom stilu i u ženskom rvanju, kao i u 

neolimpijskim disciplinama imaju dobre uslove za rad i da kao reprezentacija 

Beograda učestvuju na mnogim medjunarodnim turnirima, kao i da budu organizatori 

nekih od turnira, a oni najbolji da nas u sastavu reprezentacije Srbije kao i do sada 

obraduju medaljama sa velikih takmičenja.  

                U naredne četiri godine idemo zajedno, od upravljačkih organa saveza, 

preko sportskih stručnjaka pa sve do takmičara svih uzrasnih kategorija, složno i jako 

u nove pobede. Zajedničkim radom možemo postići mnogo, što smo pokazali i u 

predhodne četiri godine.  Nastavimo još jače, još bolje, još složnije, bratski, bez 

klubaških boja, svi za naš grad, svi za naš Beograd, svi za našu Srbiju. 

 

 

Beograd, 18.08.2020.                                                   Dalibor Perović    

 

 


